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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Viktor
Miniszterelnök Úrho z

„Miért és meddig lesz még mostohagyerek a Mátra a kormány számára? III. ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A K/15605. sz. irományomban – amelyben a kora tavaszi havazás nyomán többek között a
légkábelek elszakadása okán napokon át tartó válságos helyzet miatt – a Mátrában találhat ó
légkábelek földkábelekkel történő kiváltásáról érdeklődtem, az alábbi konkrét kérdéseke t
fogalmaztam meg :

Mikorra tervezik a légkábelek földkábellel történ ő kiváltásának megkezdését? Vannak-e err e
egyáltalán tervek ?

A részemre küldött válasz csupán annyit tartalmaz, hogy egyeztetések kezdődtek a Nemzet i
Fejlesztési Minisztériummal és a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatallal ,
amelynek nyomán elkezd ődött a „ terület zavartalan áramellátást garantáló földkábelesítés
tervezése. ”

Örömömre szolgál, hogy többszöri figyelemfelhívásom nyomán immár Önök is felismerték a
problémát, és ez már önmagában komoly eredmény . Kérem ugyanakkor Tisztel t
Miniszterelnök Úr szíves tájékoztatását arra vonatkozólag, hogy a tervezés fázisa várhatóa n
meddig tart, illetve várhatóan pontosan hol tervezik a légkábelek kiváltását? Kérdezem tovább á
azt is, hogy az építési munkálatok megkezdése mikorra várható ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . június 6 .

Vona Gábor
Jobbik
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